

Title (en)

Collapsible palletised container.

Title (de)

Faltbare Palettenbehälter.

Title (fr)

Emballage pliant du type des caisses-palettes.

Publication

**EP 0228971 A2 19870715 (FR)**

Application

**EP 86402968 A 19861231**

Priority

- FR 8600026 A 19860102
- FR 8610533 A 19860721

Abstract (en)

A palletised container of the type comprising a container (1) made from corrugated cardboard or the like, in which the outer part of the base comprises two flaps (4) joined by a folding line to two parallel opposite walls (3) and on each of which is fixed a half-pallet (2) made from wood or the like. Each of the walls (5) to which the flaps carrying the half-pallets are not joined is divided into two equal parts by a folding line (9) parallel to the vertical edges of the container, and the flaps (4) carrying the half-pallets are assembled together so as to form a hinge or are joined by at least one element (12) made from cardboard or the like, forming a hinge, which is fixed on the said flaps and which comprises a folding line (13) disposed in the joining plane of the said half-pallets. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne une caisse-palette du type comprenant un conteneur (1) en carton ondulé ou similaire, dont la partie externe du fond comprend deux volets (4) attenants par une ligne de pliage à deux parois parallèles opposées (3) et sur chacun desquels est fixée une demi-palette (2) en bois ou similaire. Selon l'invention, chacune des parois (5) auxquelles ne sont pas attenants les volets portant les demi-palettes est divisée en deux parties égales par une ligne de pliage (9) parallèle aux arêtes verticales du conteneur, et les volets (4) portant les demi-palettes sont assemblés entre eux de manière à former une charnière ou réunis par au moins un élément (12) de carton ou similaire formant charnière, qui est fixé sur lesdits volets et qui comporte une ligne de pliage (13) disposée suivant le plan de raccordement desdites demi-palettes.

IPC 1-7

**B65D 19/20; B65D 5/36; B65D 77/06**

IPC 8 full level

**B65D 19/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 19/20** (2013.01); **B65D 2519/00019** (2013.01); **B65D 2519/00029** (2013.01); **B65D 2519/00044** (2013.01); **B65D 2519/00064** (2013.01); **B65D 2519/00099** (2013.01); **B65D 2519/00159** (2013.01); **B65D 2519/00194** (2013.01); **B65D 2519/00273** (2013.01); **B65D 2519/00323** (2013.01); **B65D 2519/00333** (2013.01); **B65D 2519/00497** (2013.01); **B65D 2519/00562** (2013.01); **B65D 2519/00572** (2013.01); **B65D 2519/00597** (2013.01); **B65D 2519/00646** (2013.01); **B65D 2519/00726** (2013.01); **B65D 2519/0081** (2013.01); **B65D 2519/0087** (2013.01); **B65D 2519/00885** (2013.01); **B65D 2519/00915** (2013.01)

Cited by

FR2634175A1; CN1035166C; FR2684642A1; FR2646650A2; GR900100281A; EP0628489A1; FR2706157A1; WO9000501A1; WO9311047A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0228971 A2 19870715; EP 0228971 A3 19881005; EP 0228971 B1 19910327; DE 3678414 D1 19910502; ES 2021605 B3 19911116**

DOCDB simple family (application)

**EP 86402968 A 19861231; DE 3678414 T 19861231; ES 86402968 T 19861231**